
Informacja 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Łomży 

 
O realizacji przez Prezydenta Miasta interpelacji  i zapytań radnych 

zgłoszonych w 2008 roku 

 Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 20 marca 2009 roku 4 głosami 

za, przyjęła protokół z przeprowadzonej przez radnego Mariusza Chrzanowskiego 

kontroli w sprawie realizacji przez Prezydenta  Miasta interpelacji i zapytań radnych 

w 2008 roku. 

W trakcie kontroli stwierdzono, że na sesjach Rady Miejskiej radni zgłosili 131 

interpelacji i zapytań.  Jest to wielkość porównywalna w stosunku do roku ubiegłego. 

Styczeń -7 interpelacji odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie; 

Luty -14 interpelacji odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie; 

Marzec- 4 interpelacje odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie-na jedną odpowiedzi 

udzielił Komendant Straży Miejskiej Rutkowski; 

Kwiecień -13 interpelacji odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie 

Maj-12 interpelacji odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie  

Na interpelację Macieja Głaz, dotyczącą ulicy Polnej („czy prawdą jest, że 

zakończone już są wykupy i czy można liczyć w przyszłym roku na realizację 

tej ulicy”) - brak odpowiedzi. 

Czerwiec-15 interpelacji odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie oraz na jedna 

odpowiedzi udzielił Dyrektor MPGKIM i na jedna Z-ca Dyrektora MPGKIM 

Lipiec-4 interpelację odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie 

Sierpień-17 interpelacji odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie;  

Na interpelację radnego Jerzego Brodziuka ,dotyczącej informacji o skutkach 

planowanej  reorganizacji administracji państwowej dla miasta Łomży, brak 

odpowiedzi. 

Wrzesień -11 interpelacji odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie 

Październik-13 interpelacji odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie 

Listopad- 11 interpelacji odpowiedzi Prezydenta na piśmie/ustnie  

Grudzień-10 interpelacji odpowiedzi Prezydent na piśmie/ustnie 

 

Mimo ustalonego przepisami  terminu tj. § 96 ust. 3 Statutu Miasta, który stanowi, że 

odpowiedź winna być udzielona ustnie lub pisemnie na tej samej bądź najbliższej 

sesji – w 2 przypadkach nie udzielono w ogóle odpowiedzi; 1 interpelacja   została 
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zgłoszone na sesji w dniu 21.05.2008 roku, druga na sesji w dniu 27 sierpnia 2008 

roku. 

Komisja dostrzega fakt, że takie podejście nie wpływa dobrze  na współpracę 

organu stanowiącego i kontrolnego miasta, jakim jest Rada Miejska i organu 

wykonawczego, jakim jest Prezydent . 

Z uwagi na powyższe Komisja  pozostawia do oceny poszczególnych radnych 

sposób realizacji przez Prezydenta Miasta zgłaszanych przez nich interpelacji. 

 

                                                                                    Przewodniczący  
               Komisji Rewizyjnej 
                    
                                                                                       Jan Kleczyński 
 


